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Protokół Nr 16/2021 

z posiedzenia Komisji Finansów, budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

odbytego w sposób zdalny w dniu 25 czerwca 2021 roku 

 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 11:05, a zakończyło się o godzinie 12:45.         

Posiedzeniu przewodniczył Arkadiusz Mazepa – Przewodniczący Komisji, a protokołowała 

Dominika Bułgajewska. 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy 

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842. 

 

Ad 1. 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa stwierdził 

quorum, niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

Ad 2. 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu.  

4. Analiza Raportu o stanie Powiatu za 2020 rok. 

5. Analiza  Sprawozdania finansowego za 2020 rok oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2020 rok. 

6. Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie posiedzenia.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecni – Alicja Prill, Andrzej Rudnicki, Urszula Sawicka, Wioletta 

Drzewińska 

 

Ad 3.  

Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu.  

 

3.1. Sprawozdanie finansowe spółki prawa handlowego Szpital w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. za rok 2020. 
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Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przekazał, że uzupełniona wersja sprawozdania została przesłana radnym mailowo. Odniósł 

się do wpływu COVID-19 na sytuację finansową szpitala.  

Poprosił o przedstawienie sprawozdania z działalności Szpitala w Dębnie za 2020 rok 

z uwzględnieniem trudnych sytuacji i ewentualnych zagrożeń. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała, że w ubiegłym roku Spółka Szpitala w Dębnie posiadała dwóch prezesów:  

do 31 maja 2020 roku funkcję tą pełnił Pan Krzysztof Prętnicki, zaś od 1 czerwca 2020 roku 

ona przejęła zarządzanie spółką. 

Przekazała, że przedstawi sytuację bieżącą szpitala za rok 2020. Sprawozdanie finansowe 

szpitala zostanie omówione przez Elżbietę Głowacką – Główną Księgową Spółki.  

Odniosła się do sytuacji spółki Szpitala w Dębnie w okresie związanym z pandemią 

koronawirusa. Poinformowała o zrealizowaniu przez szpital nakazów odgórnie 

rekomendowanych. Zwróciła uwagę, że Szpital będąc jednostką poradził sobie bardzo dobrze 

z dopasowaniem się do obowiązujących wymagań w dobie pandemii. Jednym z takich 

przykładów było otwarcie punktu pobrań, oddziału covidowego i zwiększenie liczby łóżek.  

Poruszyła kwestię sytuacji kadrowej szpitala. Zwróciła uwagę, że ciągłość pracy wszystkich 

oddziałów została zachowana. Ponadto udało się zachować przez cały okres pandemiczny 

funkcjonowanie oddziału internistycznego. Poruszyła sprawę przeprowadzonego audytu przez 

firmę FORMEDIS Sp. z o.o. Poinformowała o wdrożeniu przez szpital części punktów 

opracowanego audytu i liczą na dalszą kontynuację w roku bieżącym.  

 

Elżbieta Głowacka – Główna Księgowa Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przedstawiła informacje na temat nakazów zapłaty oraz zobowiązań wymagalnych. 

Przedstawiła informację na temat wyniku finansowego szpitala.  

Odniosła się do udzielonej pomocy ze strony Gminy Dębno m.in. w kwestii umorzenia 

pożyczki i podatku od nieruchomości.  Podała dane dotyczące wykonania ryczałtu. 

Przedstawiła informację na temat kosztów. Przekazała, że koszty wzrosły o 1.782.000,00 zł 

na co wpływ miał wzrost cen sprzętu jednorazowego użytku, leków i usług. Zwróciła uwagę, 

że wywóz odpadów medycznych wzrósł trzykrotnie, w przypadku cateringu również ceny są 

wyższe.  

Poinformowała o otrzymaniu pomocy finansowej dla Szpitala w Dębnie ze strony Powiatu 

Myśliborskiego i Gminy Dębno. Przekazała, że otrzymane środki finansowe zostały 

wykorzystane na spłatę zobowiązań szpitala, co też wpłynęło na zmniejszenie zobowiązań  

w bilansie o 1.309.813,00 zł oraz zobowiązań długoterminowych o 579.000,00 zł.  

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 
Poruszył sprawę zastosowanych przez Szpital w Dębnie wytycznych opracowanych przez 

firmę FORMEDIS mających wpływ na oszczędność w bilansie szpitala. Zapytał czego one 

dotyczyły i jak są wdrażane? 

Kolejno, zapytał jak wygląda stan szczepień na dzień dzisiejszy w placówce Szpital  

w Dębnie? Ile dotychczas szczepień wykonano?  

Odniósł się do sytuacji Szpitala w Dębnie. Stwierdził, że szpital zmierza w dobrym kierunku 

i mimo trudności radzi sobie nie najgorzej na rynku, w porównaniu ze Szpitalem w Barlinku.. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała, że załącznikiem do sprawozdania był materiał przedstawiający informację na 

temat realizacji przez Szpital w Dębnie jak i w Barlinku poszczególnych zaleceń  

i rekomendacji firmy FORMEDIS Sp. z o.o. 
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Poinformowała o opisaniu w zawartym załączniku do sprawozdania każdego punktu  

wytycznych, w szczególności poprzez określenie w jakim zakresie został on zrealizowany lub 

ewentualnie dlaczego nie doszło do jego realizacji.  

Zwróciła uwagę, że większość punktów z tych zaleceń dotyczyła współpracy między dwoma 

szpitalami. Poruszyła kwestię restrukturyzacji długu. Podała informację odnośnie 

podejmowanych działań w tym zakresie. Przedstawiła informację na temat struktury 

zatrudnienia.  

Poinformowała o przeanalizowaniu stanu magazynowego zasobów aptecznych. Zwróciła 

uwagę, że szpital posiadał zwiększoną ilość zapasów. Pierwsza informacja odnośnie sytuacji 

covidowej na przełomie marca-kwietnia spowodowała, że szpital zakupił zapasy apteczne na 

dłuższy czas celem zabezpieczenia pracowników szpitala w podstawowe materiały w razie 

zaistnienia problemów w przyszłości. Przekazała, iż po ustabilizowaniu sytuacji szpital podjął 

działania na rzecz zmniejszenia stanu magazynowego, co też wpłynęło na poprawę wyniku 

finansowego. 

 

Elżbieta Głowacka – Główna Księgowa Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odniosła się do kwestii oszczędności związanych z inwentaryzacją stanu magazynowego.  

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poruszyła temat związany z  ustalonym limitem na oddziałach w zakresie zapotrzebowania na 

zasoby apteczne i materiały jednorazowe.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy firmy które zawierały ze Szpitalem w Dębnie ugody, godziły się na odroczone 

płatności? Czy wszystkie płatności zostały uregulowane? Czy te płatności są  nadal w formie 

zaległości i czy istnieje zagrożenie, że  braku regularnych dostaw materiałów? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przekazała, że 99 % firm wyraziła zgodę na to, żeby przejść na umowę ugody.  

Odniosła się do kwestii ustalania harmonogramu spłat w przypadku firm kwalifikujących się 

do płatności ratalnych. Zwróciła uwagę, że bardzo dużo pomogło wsparcie finansowe 

udzielone w roku ubiegłym i dzięki temu udało się te harmonogramy spłat regulować zgodnie 

z datami. Odniosła się do obecnej sytuacji finansowej Szpitala w Dębnie. Zaznaczyła, że 

opłacane są przez szpital faktury, które niosą za sobą ryzyko niedostarczenia usług. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy oczekiwania kontrahentów w stosunku do płatności są bieżące? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że tak. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy kontrahenci oczekują zaległych płatności jeszcze z poprzednich 

harmonogramów? 
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Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że kontrahenci oczekują konkretnej kwoty. Odniosła się do kwestii 

prowadzonych rozmów z kontrahentami w sprawie regulowania spłaty zaległych płatności 

sprzed kilku miesięcy. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przekazał, że dotarła do niego informacja, iż na terenie szpitala zamiast prawidłowych 

rękawic jednorazowych pojawiły się foliowe rękawice.  

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że tak. Poinformowała, że została podjęta taka decyzja po przeprowadzonych 

konsultacjach z pielęgniarką naczelną i pielęgniarkami oddziałowymi głównie z bloku 

operacyjnego. Przekazała, że tam gdzie nie ma potrzeby używania drogich rękawic 

gumowych to zamawiają tańsze rękawice foliowe. Zaznaczyła, że w wielu szpitalach 

stosowana jest taka procedura, rękawice są bardzo drogie. Od kiedy jest COVID cena rękawic 

wzrosła kilkaset procent. Poinformowała, że mają faktury za rękawice po 20-30 tys. zł 

miesięcznie. W celu zniwelowania kosztów tam gdzie można używać (z wyłączeniem pracy 

przy pacjencie) przy czynnościach, gdzie nie ma ryzyka epidemicznego to używają tańszych 

rozwiązań. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przekazał, że rozumie przez to, iż używane są na terenie szpitala, a nie na oddziałach?  

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała, że sprawę koordynuje epidemiologiczna pielęgniarka i naczelna. Dodała, że 

wszystko jest wykonywane zgodnie z procedurami. 

Poruszyła kwestię szczepień przeciwko COVID-19. Poinformowała, że do końca lipca br. 

mają zapełniony grafik terminów, są to osoby podlegające szczepieniu drugą dawką. Podała 

informację na temat ilości szczepień wykonywanych tygodniowo.  

Przekazała, że mają coraz większy problem ze znalezieniem pacjentów na pierwszą dawkę. 

Nie ma już chętnych i czasami jest to 20-30 osób tygodniowo. Poinformowała o prowadzonej 

współpracy z zakładami pracy.  

Odniosła się do kwestii szczepienia preparatem Johnson&Johnson. Poinformowała  

o wstrzymaniu szczepienia tym preparatem z uwagi na wykorzystanie tego preparatu do 

szczepień w miejscach, gdzie następuje ruch turystyczny. 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Poprosił o potwierdzenie, czy faktycznie nie zostały zmniejszone stany łóżek na 

poszczególnych oddziałach w ramach restrukturyzacji? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że nie zostały zmniejszone. Zwróciła uwagę, że nieprawdziwa jest informacja 

odnośnie utworzenia w szpitalu oddziału covidowego kosztem oddziału internistycznego. 

Przekazała, ze szpital miał cały czas taką samą liczbę łóżek na oddziale internistycznym i 25 

łóżek na oddziale covidowym. Poinformowała o trybie świadczenia pracy przez personel 

medyczny.  
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Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Odniósł się do sytuacji bieżącej Szpitala w Dębnie. Zapytał, czy Zarząd Szpitala współpracuje 

wspólnie z Zarządem Powiatu? Czy Pani Prezes została zobligowana do wypracowania 

pewnych działań? Czy członkowie tut. Komisji w tym momencie mogliby być o tym 

poinformowani? Zapytał czy wdrożono działania dotyczące dalszego funkcjonowania 

Szpitala w Dębnie? Poruszył kwestię powziętej informacji dot. zamknięcia oddziału 

dziecięcego. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Potwierdziła informację odnośnie sytuacji oddziału dziecięcego w Szpitalu w Dębnie.  

Przekazała, że z chwilą podjęcia decyzji o zamknięciu oddziału covidowego w szpitalu 

zaczęto zastanawiać się nad przeniesieniem oddziału dziecięcego z powrotem  

w dotychczasowe stare miejsce na oddział covidowy, ale żeby przenieść należałoby zrobić 

remont. 

Poinformowała o przebiegu spotkania z Dyrektorem NFZ w Szczecinie.  

Podczas spotkania zasugerowano, żeby nie przeprowadzać remontu i na razie pozostawić 

oddział dziecięcy w tym głównym budynku, gdzie miał być tymczasowo. 

Poruszyła sprawę przeprowadzonej rozmowy z Ordynatorem Oddziału Dziecięcego w kwestii 

planów i dalszych losów oddziałów dziecięcych nie tylko w Szpitalu w Dębnie, ale i również 

w całej Polsce. W trakcie analizy potwierdziło się, iż do końca stycznia oddziały dziecięce 

będą funkcjonowały w obecnej formie.  Natomiast z początkiem nowego roku reforma 

zakłada, że oddziały dziecięce będą znajdowały się tylko w największych specjalistycznych 

placówkach. Przekazała, że podjęli decyzję o przeniesieniu oddziału dziecięcego na stare 

miejsce bez remontu.  

Odniosła się do ponownego spotkania z Dyrektorem NFZ w Szczecinie w kwestii dalszej 

przyszłości Szpitala w Dębnie. Poinformowała o przedstawieniu podczas spotkania swoich 

pomysłów, jednakże ich realizacja została wstrzymana. Dopóki rząd nie ogłosi reformy 

zdrowia to Szpital w Dębnie nie otrzyma żadnego zakontraktowania na nowy pomysł w tym 

roku. 

Zwróciła uwagę, że jedyną możliwością którą może dokonać jakikolwiek szpital powiatowy 

tj. może otworzyć wszelkiego rodzaju poradnie, pod warunkiem znalezienia specjalistów. 

Poinformowała o poszukiwania specjalistów do poradni Szpitala w Dębnie. 

Poinformowała, że wraz z Starostą Myśliborskim uczestniczyła w konferencji poświęconej 

obecnej i dalszej przyszłości szpitali w Polsce. Przekazała, że nie otrzymali żadnej konkretnej 

informacji w zakresie planowanych zmian. Poruszyła kwestię przyszłości oddziałów 

dziecięcych w Polsce. Przekazała, że podczas konferencji powiedziano, iż utrzymają się tylko 

te oddziały, które są wysoko specjalistyczne. Dlatego też można zakładać, że oddział 

dziecięcy Szpitala w Dębnie zostanie po nowym roku zamknięty. 

 

Elżbieta Głowacka – Główna Księgowa Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Zwróciła uwagę, że oddział dziecięcy jest już od tamtego roku wykluczony z ryczałtu,  

płatność jest tylko za wykonanie usługi. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odniosła się do tematu związanego z finansowaniem oddziału dziecięcego i wymogów NFZ 

w sprawie jego funkcjonowania. Poruszyła sprawę włączenia oddziałów szpitalnych do sieci 

szpitali. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Komisja zapoznała się z przedmiotowym sprawozdaniem. 

 

3.2. Ocena bezpieczeństwa sanitarnego powiatu za rok 2020. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił o przedstawienie oceny bezpieczeństwa sanitarnego powiatu za rok 2020  

z uwzględnieniem informacji odnośnie sytuacji przeprowadzenia szczepień ochronnych 

przeciwko COVID-19 i omówienie innych zagrożeń pojawiających się na terenie Powiatu 

Myśliborskiego. 

 

Marzena Smolarek – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Myśliborzu 

Omówiła ocenę bezpieczeństwa sanitarnego powiatu za 2020 rok. Dodała, że rok 2020 był 

szczególnie trudnym rokiem. Poinformowała o trybie przeprowadzania działań w miesiącach 

styczeń-luty 2020 roku. Od miesiąca marca 2020 roku wszystkie zadania tut. Inspekcji 

Sanitarnej były ukierunkowane na walkę z COVID-19, z wyłączeniem badań próbek wody 

oraz żywności, to wszystko przeprowadzono trybem normalnym, natomiast inne zadania 

zostały znacznie ograniczone.  

Powiatowy Inspektor Sanitarny w Myśliborzu pod nadzorem miał niemalże 2.600 obiektów.  

Podała informację dotyczącą ilości przeprowadzonych kontroli w zakresie przestrzegania 

ograniczeń nakazów i zakazów związanych z COVID-19.  

Przedstawiła i odczytała raport dotyczący zagrożenia epidemicznego na terenie Powiatu 

Myśliborskiego. Odniosła się do obecnej sytuacji epidemiologicznej w Powiecie 

Myśliborskim, w nawiązaniu do roku poprzedniego. Poinformowała o pierwszym przypadku 

zachorowania na COVID-19 zdiagnozowanym w miesiącu kwietniu 2020 roku. Zwróciła 

uwagę, że następne zachorowania narastają w szczególności w okresie jesiennym, gdzie 

apogeum zachorowań był to miesiąc listopad i te zachorowania były znaczne. 

Poinformowała o 21 przypadkach zgonów wynikających z zarażenia COVID-19 za rok 2020. 

Zaznaczyła, że na dzień dzisiejszy liczba zgonów wynosi 78 osób. Także od początku 

bieżącego roku nastąpiło 56 zgonów. 

Wydano cztery decyzje o nałożeniu grzywny za złamanie kwarantanny w kwocie po 5.000 zł, 

dwie z nich zostały umorzone. Jedna decyzja została umorzona ze względów proceduralnych, 

a druga z uwagi na śmierć osoby, która została ukarana. Dwie kolejne decyzje były 

wykonane. Podała informacje na temat wystawianych mandatów przez Policję m.in. za brak 

przestrzegania reżimu sanitarnego, czy też noszenia maseczki ochronnej. 

Kontrole covidowe były przeprowadzane w sklepach, ale i również obiektach użyteczności 

publicznej (hotele, restauracje, siłownie). 

Zaznaczyła, że na poziomie województwa sytuacja przestrzegania reżimu sanitarnego  

w Powiecie Myśliborskim nie była zła.  

Poinformowała o liczbie przeprowadzonych interwencji związanych z COVID-19. 

Interwencje głównie dotyczyły nieprzestrzegania reżimu sanitarnego, braku środków do 

dezynfekcji itp. Przedstawiła informacje na temat ilości osób przebywających na 

kwarantannie, w tym osób objętych kwarantanną graniczną.  

Poruszyła temat szczepień przeciwko COVD-19. Zaznaczyła, że na dzień dzisiejszy 14 osób 

ponownie zachorowało na COVD, mimo tego, że byli zaszczepieni dwoma dawkami 

szczepionek. Odnosząc się do tematu reinfekcji przekazała, że 12 osób wcześniej 

przechodzących COVD-19 na dzień dzisiejszy powtórnie zachorowało i to były te osoby, 

które przechodziły chorobę w miesiącach październik-listopad poprzedniego roku.  

Poruszyła kwestię uproszczenia i unowocześniania działań prowadzonych przez Powiatową 

Inspekcję Sanitarną. Przekazała, że do systemu teleinformatycznego EWP (Ewidencja 

Wjazdów do Polski) labolatoria i lekarze wprowadzają informacje odnośnie wykonanych 

testów, czy też zachorowań. Poinformowała, że w miesiącach wrzesień i październik 

poprzedniego roku Inspekcja Sanitarna otrzymała system SEPIS (System Ewidencji 

Państwowej Inspekcji Sanitarnej), za pośrednictwem którego łatwiejsze jest prowadzenie 
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działań. Przekazała, że system SEPIS pozwala m.in. na to, że jeżeli w Powiecie Myśliborskim 

było mniej zachorowań to Powiatowa Inspekcja Sanitarna pomagała dla Mazowieckiej Stacji 

Stanitarno-Epidemiologicznej mogła przeprowadzać wywiady epidemiologiczne, gdzie tam 

występował lawinowy wzrost zachorowań.  

Odniosła się do wpływu pandemii koronawirusa na kwestię prowadzenia działań przez 

personel Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Myśliborzu.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa  

Zapytał, jak wygląda procentowy wskaźnik wykonania i uczestnictwa w szczepieniach 

ochronnych przeciwko COVID-19 w poszczególnych gminach Powiatu Myśliborskiego? 

 

Marzena Smolarek – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Myśliborzu  

Przedstawiła dane dotyczące osób zaszczepionych w Powiecie Myśliborskim.  

Zwróciła uwagę, że poziom wszczepialności zmienia się z dnia na dzień. 

Poinformowała, że na dzień dzisiejszy wskaźnik osób zaszczepionych pełnymi dawkami 

wynosi w: 

 Gminie Myślibórz – 28,4 %; 

 Gminie Barlinek – 26,4 %.; 

 Gminie Dębno – 24%,  

 Gminie Boleszkowice – 23 %.  

 Gminie Nowogródek Pomorski – 22,3%.  

Największy procent osób zaszczepionych występuje w przedziale wiekowym 40-59 lat.  

Przedstawiła dane związane z procentowym wskaźnikiem osób zaszczepionych pełnymi 

dawkami w skali krajowej.  

Zauważyła, że zainteresowanie nowych osób szczepieniami nie jest zadowalające, wręcz 

niskie. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa  

Zapytał, czy są inne pytania bądź uwagi do przedstawionego sprawozdania?  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Komisja zapoznała się z przedmiotowym sprawozdaniem. 

 

3.3. Informacja z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Poprosił o przedstawienie przedłożonej informacji.  

 

Beata Stachurska-Wołk – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu.  

Przedstawiła informację na temat działalności Powiatowego Urzędu Pracy za 2020 rok. 

Przekazała, że rok 2020 był rokiem pandemii, który jednak nie znalazł ciężkiego odbicia na 

lokalnym rynku pracy. Podała informację na temat stopy bezrobocia i liczby bezrobotnych. 

Zwróciła uwagę, że nie doszło w Powiecie Myśliborskim do dużych zwolnień grupowych  

i jeżeli już to wynikały one przede wszystkim z ograniczenia zatrudnienia przejawiającego się 

poprzez wygaszanie umów, czy pojedyncze rozwiązania umów o pracę.  

Odniosła się do kwestii dotyczącej realizacji zadań przez pracowników Powiatowego Urzędu 

Pracy, celem wsparcia lokalnych przedsiębiorców Poinformowała, że w pierwszej fazie 

pandemii Powiatowy Urząd Pracy w bardzo szybkim tempie wypłacił przedsiębiorcom 

pożyczki w wysokości 5.000 złotych, które po okresie 3 miesięcy zostały umorzone. Dodała, 

że te pożyczki w grudniu 2020 roku zostały przekształcone w dotację, która jest bezzwrotna. 

Podała dane odnośnie ilości i kwot udzielonych pożyczek oraz dotacji za 2020 rok.  
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Poruszyła sprawę wspierania lokalnych przedsiębiorców w zakresie ochrony miejsc pracy. 

Poinformowała, że 1284 pracowników otrzymało dofinansowania do swoich wynagrodzeń  

z Powiatowego Urzędu Pracy. Zaznaczyła, że to dofinansowanie było skierowane głównie do 

mikro, małych i średnich przedsiębiorców zatrudniających pracowników, którzy wykazali 

spadek obrotów w swoich firmach w związku z pandemią i z ograniczeniem swojej 

działalności. Podała kwotę łącznego wypłacenia dofinansowania do wynagrodzeń.  

Odniosła się do sytuacji  jednoosobowych firm prowadzących działalność gospodarczą. 

Przekazała, że w tym przypadku Powiatowy Urząd Pracy dofinansowywał  koszty 

prowadzenia tej działalności i to były takie firmy, które nie zatrudniały pracowników,  

a ponosiły koszty w związku ze swoją działalnością. Poinformowała, że takich firm było 470  

i otrzymały one wsparcie na kwotę ponad 2,5 miliona złotych.  

Głównie działania Powiatowego Urzędu Pracy opierały się na wsparciu przedsiębiorców  

w ubiegłym roku. Zwróciła uwagę na podjęcie działań w zakresie realizowania w dobie 

pandemii projektów finansowanych ze środków Unii Europejskiej. Ponadto Powiatowy Urząd 

Pracy dysponował środkami pochodzącymi z Funduszu Pracy. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa  

Zapytał, czy są pytania przedstawionego sprawozdania?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Komisja zapoznała się z przedmiotowym sprawozdaniem. 

 

3.4. Sprawozdanie Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie – Nadzoru 

Wodnego w Pyrzycach z działań podejmowanych na terenie Powiatu Myśliborskiego  

w 2020 roku. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa  

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedstawionego sprawozdania?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Komisja zapoznała się z przedmiotowym sprawozdaniem. 

 

Ad 4. 

Analiza Raportu o stanie Powiatu za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa  

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedstawionego raportu?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono;  

 

Komisja zapoznała się z przedmiotowym Raportem. 

 

Ad 5. 

Analiza Sprawozdania finansowego za 2020 rok oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa  

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedstawionych sprawozdań?  

 

Pytań bądź uwag nie zgłoszono.  
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Przedstawił następujące dokumenty: 

 

 Opinia składu Orzekającego RIO w Szczecinie o przedłożonym przez Zarząd Powiatu  

w Myśliborzu sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Myśliborskiego w 2020 roku wraz 

z informacją o stanie mienia; 

(Opinia stanowi załącznik Nr 2 do protokołu) 

 

 Opinia Składu Orzekającego RIO w Szczecinie o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Myśliborzu; 

(Opinia stanowi załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

Kolejno, 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa  

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedstawionego projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2020 rok? 

 

Pytań bądź uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie.  

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2020 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 2020 rok głosowało  

4 Członków Komisji, przeciw- 0, 1 – wstrzymał się od głosu. 5 osób nie brało udziału  

w głosowaniu.  

 

W głosowaniu nie brali udziału – Zbigniew Marszałek, Andrzej Potyra, Alicja Prill, Andrzej 

Rudnicki, Urszula Sawicka. 

 

Ad 6. 

Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

 

6.1. W sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-

2030. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa  

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

 

Pytań bądź uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie.  

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2021-2030 głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.  

 

W głosowaniu nie brali udziału – Alicja Prill, Andrzej Rudnicki, Urszula Sawicka. 

 

6.2. Zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2021-2033. 
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Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu Myśliborskiego  

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa  

Zapytał, czy poszerzenie zadań inwestycyjnych ze środków pochodzących z dotacji 

covidowej na projekty techniczne w Gminie Dębno odbędzie się w ramach zmiany budżetu 

Powiatu Myśliborskiego, czy na podstawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego?  

 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu Myśliborskiego  

Odpowiedziała, że w przedstawionych projektach uchwał nie ma tej zmiany i zarazem tego 

rozszerzenia dotyczącego inwestycji w Gminie Dębno. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zwrócił uwagę, że Burmistrz Gminy Dębno przeznacza środki finansowe na wykonanie 

zadań oraz oczekiwał ze strony Powiatu Myśliborskiego zwiększenia środków finansowych 

przeznaczonych na te cele. Poinformował o zbliżającej się sesji Rady Miejskiej w Dębnie 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji przystąpił do głosowania: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2033 głosowało 9 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu.  

 

W głosowaniu nie brała udziału Urszula Sawicka. 

 

6.3. W sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

 

6.4. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie 

Myślibórz, z przeznaczeniem na odtworzenie budynku mieszkalnego zniszczonego  

w wyniku pożaru w miejscowości Golczew gmina Myślibórz 

 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu Myśliborskiego  

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Odniósł się do korekty  dotyczącej podziału środków Gminy Dębno na zadania projektowe. 

Następnie zwrócił się do Zarządu Powiatu w Myśliborzu o rozważenie możliwości 

wprowadzenia zmian do uchwał finansowych celem ujęcia wspomnianych zadań 

inwestycyjnych z Gminy Dębno. 

Poruszył kwestię przygotowanych materiałów sesyjnych. Zauważył, że jeżeli przegłosują tą 

uchwałę teraz to kolejna uchwała jest bez sensu przez nich podejmowana bo dotyczy tego 

samego tematu, a mianowicie udzielenia pomocy finansowej Gminie Myślibórz. Zwrócił 

uwagę, że wspomniane zadanie w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Myślibórz 

na odbudowę budynku mieszkalnego zniszczonego w wyniku pożaru w miejscowości 

Golczew ujęto już w  projekcie uchwały dot. zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2021 rok. Dlatego też, że nie ma potrzeby na sesji podejmowania dwa razy decyzji w tej 

samej sprawie. Jednocześnie zasugerował zwrócenie się do Przewodniczącego Rady Powiatu 

z prośbą o podjęcie decyzji w zakresie zamiany kolejności procedowania nad wspomnianymi 

projektami uchwał na najbliżej sesji. 
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Zawnioskował o dokonanie korekty w porządku obrad polegającą na tym, aby uchwała  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Myślibórz na odbudowe budynku 

mieszkalnego zniszczonego w wyniku pożaru w miejscowości Golczew w porządku obrad 

zajmowała pozycję wcześniejszą niż uchwała w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Myśliborskiego.  

 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu Myśliborskiego  

Przekazała, że można dwojako podejść do tej sytuacji. Jeśli w budżecie są zabezpieczone 

środki to nie oznacza, że później Rada Powiatu musi przegłosować udzielenie pomocy 

finansowej.  

Z drugiej strony przegłosowując najpierw udzielenie pomocy finansowej bez zabezpieczenia 

środków może budzić wątpliwości, iż mogą się te pieniądze nie znaleźć na dane zadanie.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zaproponował odwrócenie kolejności procedowania nad wymienionymi projektami uchwał 

zawartych w porządku obrad przedmiotowej Komisji w następującej kolejności: 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Myślibórz,  

z przeznaczeniem na odtworzenie budynku mieszkalnego zniszczonego w wyniku pożaru  

w miejscowości Golczew gmina Myślibórz; 

- w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji przystąpił do głosowania.  

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej Gminie Myślibórz, z przeznaczeniem na odtworzenie budynku 

mieszkalnego zniszczonego w wyniku pożaru w miejscowości Golczew gmina Myślibórz 

głosowało 9 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

W głosowaniu nie brała udziału Wioletta Drzewińska. 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2021 rok głosowało 9 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał 

się od głosu.  

 

W głosowaniu nie brała udziału Wioletta Drzewińska. 

 

6.5. W sprawie przystąpienia Powiatu Myśliborskiego jako członka zwyczajnego do 

Stowarzyszenia „Lider Pojezierza”. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa  

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały?  

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak  

Zapytał, jaki jest powód przystąpienia Powiatu jako członka zwyczajnego do Stowarzyszenia? 

Jakie są ewentualne korzyści dla naszego Powiatu z tytułu przystąpienia?  

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra  

Wyjaśnił, że do Stowarzyszenia „Lider Pojezierza” należą wszystkie gminy należące do 

Powiatu Myśliborskiego. Poruszył kwestię korzyści dla Powiatu z tytułu przyłączenia się do 

Stowarzyszenia. Poinformował o możliwościach realizacji przez Powiat  projektów 

pojawiających się w ramach Stowarzyszenia. Odniósł się do planów Powiatu w zakresie 
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opracowania dokumentacji i realizacji terenu zlokalizowanego przy Domu Pomocy 

Społecznej w Myśliborzu. Zwrócił uwagę, że Powiat ma w planach zagospodarowanie pod 

względem rekreacyjnym tej nieruchomości ze środków finansowych przyznanych ze 

Stowarzyszenia.  

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry  

Zwrócił uwagę, że zakończył się poprzedni okres finansowania ze środków unijnych, a przed 

nami nowa perspektywa. Stowarzyszenie  dysponuje jeszcze środkami z alokacji w ramach 

poprzedniego rozdania. Powiat przystępując do stowarzyszenia będzie beneficjentem tych 

środków. Ponadto z racji nowej perspektywy finansowej 2021-2027 Powiat wspólnie  

z innymi członkami będzie opracowywać strategię stowarzyszenia, mając realny wpływ na  

kierunki wydatkowania środków, które będą przypisane do tego Stowarzyszenia w ramach  

nowej perspektywy finansowej. Zaznaczył, że środki będą nakierowane na wsparcie 

społeczne obszarów wiejskich. Stowarzyszenie działające od 2006 r. ma ogromne 

doświadczenie w tej sferze pomocowej. Poinformował o korzyściach wynikających  

z przystąpienia Powiatu do Stowarzyszenia. Poruszył kwestię propozycji ze strony 

Stowarzyszenia odnośnie udziału Powiatu w realizowanych projektach. 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie opinii nad przedmiotowym projekcie uchwały: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Myśliborskiego 

jako członka zwyczajnego do Stowarzyszenia „Lider Pojezierza”  głosowało 8 członków 

Komisji, przeciw – 0, 1 członek Komisji wstrzymał się od głosu. 

 

W głosowaniu nie brała udziału Wioletta Drzewińska. 

 

6.6. W sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa  

Zapytał, czy są pytania do przedmiotowego projekt uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie opinii nad przedmiotowym projekcie uchwały: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego głosowało 9 członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

W głosowaniu nie brała udziału Wioletta Drzewińska. 

 

6.7. W sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej niektórych odcinków dróg 

powiatowych i zaliczenia ich do kategorii dróg gminnych. 
 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy projekt uchwały związany jest z kwestia uporządkowania przekazania odcinków 

dróg powiatowych? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra  

Odpowiedział, że jest to porządkowanie, które związane jest z przejęciem drogi S3 przez 

Zarząd Dróg Powiatu Myśliborskiego. Odniósł się do sprawy przekazania gminom odcinków 

dróg powiatowych przez powiat. 
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie opinii nad przedmiotowym projektem 

uchwały: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi 

powiatowej niektórych odcinków dróg powiatowych i zaliczenia ich do kategorii dróg 

gminnych. 

głosowało 8 członków Komisji, przeciw – 1, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

W głosowaniu nie brała udziału Wioletta Drzewińska. 

 

6.8. W sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów Starosty 

Myśliborskiego w ramach „Lokalnego programu spierania edukacji uzdolnionej 

młodzieży szkół ponadpodstawowych w Powiecie Myśliborskim”. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poruszył sprawę wniosku zgłoszonego przez radnego Andrzeja Rudnickiego w kwestii 

dokonania korekty w przedmiotowym projekcie uchwały. Zwrócił uwagę, że w omawianym 

projekcie uchwały ustanowiono granicę uzyskania stypendium dla uzdolnionej młodzieży  

w granicach dla: 

– liceum – średnia 5,4; 

– technikum – średnia 5,0; 

– szkoła zawodowa branżowa – średnia 4,8. 

Następnie zawnioskował o wprowadzenie korekty do projektu uchwały poprzez obniżenie  

o dwie dziesiętne każdego z tych poziomów średniej, czyli dla: liceum – 5,2; technikum – 4,8  

i szkoły branżowej – 4,6. 

Zwrócił się do Zarządu Powiatu o odniesienie się do przedstawionej propozycji. 

 

Wicestarosta Myśliborski – Alicja Prill 

Przekazała, że przedstawioną w uchwale propozycją chcieliby podkreślić rangę i znaczenie 

stypendiów Starosty Myśliborskiego, a przede wszystkim docenić uczniów którzy 

rzeczywiście swoim wysiłkiem osiągają dobre wyniki w nauce, ale i również w innych 

dziedzinach. 

Poruszyła sprawę przeprowadzonych negocjacji z dyrektorami szkół na temat średniej ocen 

dla uczniów liceum ogólnokształcącego. Przekazała, że w wyniku odbytych rozmów 

wynegocjowano, iż średnia dla liceum będzie na tym poziomie, który obowiązuje w tej 

chwili. Poinformowała o zaakceptowaniu podanej propozycji przez wszystkich dyrektorów 

szkół. Przekazała, że podczas spotkań z dyrektorami wskazywała, że jeżeli będą obniżać tę 

średnią to mogą doprowadzić do sytuacji wiążącej się z obniżeniem wysokości stypendium 

Starosty. Zwróciła uwagę, że stypendium jest wysokie w porównaniu ze stypendium, które  

w tej chwili obowiązywało.  

Podała informacje odnośnie wysokości stypendiów w kategorii naukowej, sportowej oraz 

artystycznej. 

Odniosła się do kwestii propozycji obniżenia średnich ocen w szkołach branżowych.  

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra  

Zaapelował o pozostawienie bez zmian wysokości stawek stypendiów zaproponowanych  

w przedstawionym projekcie uchwały. 
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Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Poruszył kwestię rozróżnienia stypendium końcowo rocznego i stypendium kończącego 

naukę. Przekazał, że stypendium końcowo roczne jest za jeden rok nauki i w tej sytuacji 

rzeczywiście proponowane średnie byłyby jak najbardziej do przyjęcia. Natomiast jeżeli 

wezmą pod uwagę pięcioletni okres nauki to bardzo ciężko będzie znaleźć osobę, która 

podczas trwania pięcioletniego cyklu nauczania osiągnie taką średnią, o której dzisiaj mowa. 

Zauważył, że być może potrzebne jest tutaj rozgraniczenie na stypendium dotyczące nauki 

jednorocznej i także stypendium kończące cały cykl nauczania. 

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Przekazał, że Zarząd Powiatu idzie w dobrym kierunku i ma rację. Zaznaczył, iż jest to 

stypendium naukowe, a nie stypendium socjalne. Wysokość stypendium i jego jakość ma być 

w zależności od jakości pracy ucznia, jego postawy, zachowania itp.  

Stwierdził, że im mniej będzie tych nagród, a wysokość ich znacząca, to będzie sygnał do 

współzawodnictwa i efektywnej pracy zarówno wychowawczej jak i naukowej. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Stwierdził, że jeżeli chodzi o stypendium końcowo roczne to jest za progiem średniej 

wskazanej w omawianym projekcie uchwały.  

Poruszył kwestię stypendium kończącego cykl nauczania. Zauważył, iż w przypadku ucznia 

kończącego dany cykl nauczania liczy się jego średnia z okresu nauczania, nie liczy się za 

ostatni rok, lecz z przedziału 4 lub 5 lat. Dlatego też jest przekonany, że te stypendium i ten 

poziom średniej jest po prostu na tyle duży, iż nie sądzi żeby zdarzały się taki przypadki 

mówiące o uzyskiwaniu przez uczniów takich wyników w nauce i może takich osób w ogóle 

nie być. Poprosił o rozważenie możliwości ujęcia w projekcie uchwały uczniów kończących 

szkołę i co za tym idzie zmniejszyć średnią dzięki której uzyskują oni stypendium Starosty. 

 

Wicestarosta Myśliborski – Alicja Prill 

Przekazała, że nie zgadza się z opinią radnego bowiem ujęcie takiego zapisu w projekcie 

uchwały będzie demotywowało uczniów w młodszych klasach.  

Zaproponowała pozostawienie bez zmian zapisu zawartego w projekcie uchwały, będziemy 

monitorować jak to będzie dalej wyglądało i ewentualnie modyfikować zapisy uchwały. 

Podkreśliła, że poprzednie kwoty stypendiów i średnie ocen dotyczyły zupełnie innego cyklu 

nauczania, czyli cztero i trzyletniego. Uczeń musi być motywowany podczas wieloletniej 

nauki w szkole również przez taką propozycję przedstawioną w projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Przekazał, że w przyszłym roku mogą dokonać korekty uchwały w omawianej sprawie. 

Potwierdził słuszność stanowiska radnego A. Rudnickiego z racji tego iż pod względem 

covidowym młodzież nie do końca osiągnęła wymaganą średnią ocen. Zaproponował nie 

poddawać zgłoszonego wniosku pod głosowanie i pozostawienie go bez rozpoznania.   

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie opinii nad przedmiotowym projektem 

uchwały: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 

stypendiów Starosty Myśliborskiego w ramach „Lokalnego programu spierania edukacji 

uzdolnionej młodzieży szkół ponadpodstawowych w Powiecie Myśliborskim” głosowało 7 

członków Komisji, przeciw – 1, 1 członek Komisji wstrzymał się od głosu. 

 

W głosowaniu nie brała udziału Wioletta Drzewińska. 
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6.9. W sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia działań zmierzających do 

zrealizowania przebudowy nawierzchni drogi powiatowej nr 2152Z odcinek Ożar-

Dziedzice. 
 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa  

Zapytał, czy są pytania do przedmiotowego projekt uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie opinii nad przedmiotowym projektem 

uchwały: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

podjęcia działań zmierzających do zrealizowania przebudowy nawierzchni drogi powiatowej 

nr 2152Z odcinek Ożar-Dziedzice głosowało 9 członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

W głosowaniu nie brała udziału Wioletta Drzewińska. 

 

6.10. W sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców Gminy Boleszkowice oraz 

użytkowników drogi powiatowej nr 2137Z. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa  

Zapytał, czy są pytania do przedmiotowego projekt uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie opinii nad przedmiotowym projektem 

uchwały: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców 

Gminy Boleszkowice oraz użytkowników drogi powiatowej nr 2137Z głosowało 9 członków 

Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

W głosowaniu nie brała udziału Wioletta Drzewińska. 

 

Ad 7. 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad 8. 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 12:45. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 


